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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:978 Regeringens rymdstrategi

Den av regeringen tidigare aviserade rymdstrategin är enligt uppgift försenad, 
vilket innebär att den inte kommer att kunna beredas av riksdagen under 
innevarande riksdagsår. Många av rymdnäringens företag har sett fram emot 
strategin och de satsningar som den torde innehålla. För dessa blir det nu 
ytterligare en väntan på besked.

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Helene Hellmark Knutsson:

 

Vilka blir konsekvenserna för de företag som verkar inom den svenska 
rymdindustrin på grund av rymdstrategins försening?

………………………………………

Hans Rothenberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-08
Besvaras senast
2018-03-14 kl. 12.00


